
 

 

 

Rondvraag voor de raadsvergadering van 22 september 2020 

 

Wethouder Abee heeft toegezegd dat hij voor 1 oktober met nieuwe 

handhavingsregels voor het buitengebied zou komen waarin onze 

suggesties in ons aangehouden initiatiefvoorstel deels zouden worden 

opgenomen en in het Berenschotrapport zouden worden verwerkt. Het is 

nog geen 1 oktober, maar -gezien het belang bij veel betrokken inwoners 

en ondernemers- wij willen wel bevestigd krijgen van de wethouder dat 

nieuwe handhavingsregels tijdig aan de Raad worden verstrekt. 

 

De vragen zijn:  

- Wanneer krijgen we de nieuwe regels? 

- Wanneer worden die besproken met de Raad?  

 

Namens de fractie van Westland Verstandig  

Peter Duijsens 
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